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Protokół 

z XII sesji Rady Gminy Pawłowice  

z dnia 29 kwietnia 2025 r.  

XII sesja Rady Gminy Pawłowice odbyła się w formie stacjonarnej w sali narad Urzędu 

Gminy Pawłowice. Obrady rozpoczęto o godz. 15.00. Obrady prowadziła Przewodnicząca 

Rady Gminy Pawłowice Bogusława Pietrek. 

PRZEWODNICZĄCA RADY GMINY BOGUSŁAWA PIETREK 

Ad. 1.  

Otwieram 12 sesję Rady Gminy Pawłowice. Informuję, że sesja jest transmitowana online 

oraz nagrywana. Zwracam uwagę, aby podczas sesji nie ujawniać danych osobowych. 

Administratorem danych osobowych utrwalanych na nagraniach jest Wójt Gminy 

Pawłowice. Dane osobowe przetwarzane są w celu transmisji i utrwalane za pomocą 

urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk sesji na podstawie artykułu 20 ust. 1b ustawy  

o samorządzie gminnym oraz artykułu 18 ust. 3 ustawy o dostępie do informacji 

publicznej. Więcej informacji na temat zasad przetwarzania danych osobowych można 

znaleźć  

na stronie BIP Gminy Pawłowice. Witam wszystkich radnych, którzy uczestniczą w sesji. 

Witam Panią Wójt, Zastępcę Wójta, kierowników referatów i jednostek organizacyjnych. 

Witam sołtysów, radnych powiatowych. Witam wszystkich gości uczestniczących  

w dzisiejszej sesji oraz mieszkańców, którzy obserwują obrady poprzez transmisję. 

Radnych proszę o potwierdzenie obecności na tabletach. Stwierdzam, że w sesji 

uczestniczy 14 radnych. Jeden radny Herman usprawiedliwił swoją nieobecność. 

Lista obecności stanowi zał. nr 1 do protokołu 

Ad. 2 

Przedstawię Państwu teraz porządek obrad dzisiejszej sesji.  

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Zatwierdzenie protokołu z XI sesji z dnia 25 marca 2025 r. 

4. Przedstawienie wykazu pism, jakie wpłynęły do Rady Gminy w okresie 

międzysesyjnym. 

5. Informacja o działalności Urzędu Gminy i jednostek organizacyjnych w okresie 

międzysesyjnym. 

6. Informacja o pracach komisji Rady Gminy w okresie międzysesyjnym. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy 

Pawłowice na lata 2025-2028. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr VIII/68/2024 Rady Gminy Pawłowice  

z dnia 17 grudnia 2024 r. w sprawie uchwalenia budżetu gminy Pawłowice na rok 

2025. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie podjęcia współpracy Gminy Pawłowice ze Skarbem 

Państwa  w zakresie montażu urządzenia rejestrującego w ciągu drogi wojewódzkiej 

nr 938 w Golasowicach. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności 

za pobyt w ośrodkach wsparcia, mieszkaniach treningowych lub wspomaganych. 

11. Informacje Wójta i Przewodniczącej Rady. 

12. Wolne głosy i wnioski. 

13. Zakończenie obrad.  

Czy ktoś ma uwagi, bądź poprawki do przedstawionego porządku obrad. Nie widzę, 

wobec tego przechodzimy do punktu trzeciego.  
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Ad. 3 

Zatwierdzenie protokołu z XI sesji z dnia 25 marca 2025 roku. Projekt protokołu radni 

mają udostępniony na tabletach, jest udostępniony w BIP. Nie wpłynęły żadne poprawki,  

w związku z czym protokół uważam za przyjęty.  

Ad. 4 

W punkcie czwartym przedstawię Państwu wykaz pism jakie wpłynęły do Rady Gminy  

w okresie międzysesyjnym tzn. od 25 marca 2025 roku do 29 kwietnia 2025 r. Pismo 

numer 1, wniosek o upamiętnienie w przestrzeni publicznej i nadanie nazwy jednej z ulic 

lub ronda Jana i Pawła Brandysów. Pismo numer 2, sprawozdanie roczne z wykonania 

budżetu gminy Pawłowice za 2024 rok. Numer 3, sprawozdanie roczne z wykonania 

planów finansowych samorządowych instytucji kultury za 2024 rok. Numer 4 informacja 

o stanie mienia gminy Pawłowice. Numer 5 podjęcie uchwały gminy Lyski w sprawie 

wystąpienia  

z apelem do Prezesa Rady Ministrów w sprawie przedwczesnego zamknięcia Elektrowni 

Rybnik. Numer 6 zawiadomienie o podjęciu przez Radę Gminy Suszec uchwały w sprawie 

przystąpienia do sporządzenia planu ogólnego gminy Suszec i przystąpienia  

do przeprowadzenia strategicznej oceny oddziaływania na środowisko i opracowania 

prognozy oddziaływania na środowisku planu ogólnego gminy Suszec. To wszystkie 

pisma jakie wpłynęły w okresie międzysesyjnym do Rady Gminy. Przechodzimy do 

punktu piątego.  

Ad. 5 

Proszę teraz panią Wójt o informacje z działalności międzysesyjnej.  

WÓJT GMINY PAWŁOWICE JOANNA ŚMIEJA 

Dzień dobry Państwu. Przedstawię sprawozdanie z działalności Wójta i jednostek 

organizacyjnych gminy w okresie międzysesyjnym, to jest od 25 marca do dnia 

dzisiejszego 29 kwietnia. Wykonanie budżetu gminy na dzień 31 marca kształtuje  

się następująco. Dochody zostały wykonane w wysokości 60 milionów 520 tysięcy, co 

stanowi 34,7% planu. Natomiast wydatki są wykonane w wysokości 36 mln 991 tys. zł, 

co stanowi 19,1% planu. Zadłużenie gminy na ostatniego dnia marca nam się nie 

zmieniło, czyli wynosi 621 007,50 zł. Są to pożyczki zaciągnięte Wojewódzkim Funduszu 

Ochrony Środowiska Gospodarki Wodnej. W zakresie zamówień publicznych ogłosiliśmy 

postępowanie przetargowe na odbiór i zagospodarowanie odpadów komunalnych  

z nieruchomości zamieszkałych na terenie gminy Pawłowice. Otwarcie będzie 7 maja.  

7 maja również mamy otwarcie przetargu na przebudowę boiska sportowego przy Szkole 

Podstawowej nr 1 w Pawłowicach. 5 maja mamy otwarcie ofert na wykonanie 

dokumentacji projektowo-kosztorysowej na modernizację budynku Szkoły Podstawowej 

w Warszowicach i 6 maja wykonanie dokumentacji projektowo-kosztorysowej na 

modernizację Krytej Pływalni Wodny Raj, na którą będziemy ubiegać się o 

dofinansowanie. Unieważniliśmy postępowanie na zakup wraz z dostawą fabrycznie 

nowego samochodu typu wywrotka  

na potrzeby Gminnego Zespołu Komunalnego, gdyż nie została złożona żadna oferta. 

Postępowania, które są na etapie sprawdzania i potem będziemy zawierać umowy,  

to mamy wymiana nawierzchni placów zabaw przy Zespole Szkolno-Przedszkolnym  

w Golasowicach, Krzyżowicach i Szkole Podstawowej nr 2. Budowa chodnika oraz miejsc 

parkingowych przy drodze dojazdowej do ośrodka zdrowia w Krzyżowicach też jest na 

etapie sprawdzania. Rozstrzygnięte mamy już postępowania na utrzymanie dróg 

powiatowych i ubezpieczenie mienia gminy. Natomiast na naprawę kanalizacji deszczowej 

wokół budynku Szkoły Podstawowej w Warszowicach została dzisiaj podpisana umowa.  

W okresie międzysesyjnym zostały również podpisane umowy na zakup mebli do 

pracowni sztucznej inteligencji i odnawialnych źródeł, letnie utrzymanie czystości dróg, 

ulic, parkingów na terenie gminy, zakup i dostawa pomocy dydaktycznych. Podpisano 

również umowę na wykonanie dokumentacji projektowej na zadania Rozbudowa ulicy 

Sikorskiego w Pielgrzymowicach. I tutaj planowany termin realizacji tej dokumentacji to 

jest październik bieżącego roku. Natomiast Rozbudowa ulicy Żytniej w Jarząbkowicach 

również została podpisana umowa. Planowany termin wykonania tej dokumentacji do 
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kwietnia przyszłego roku. Podpisana została również umowa na Budowę drogi 

obsługującej tereny inwestycyjne w Pawłowicach oraz Przebudowę wraz z rozbudową 

odcinka ulicy Mickiewicza w Pawłowicach. Termin realizacji do czerwca przyszłego roku. 

W ramach oświetlenia drogowego trwają prace projektowe na wykonanie projektów 

oświetlenia ulicznego ulicy Rybackiej w Pawłowicach i Zgodnej na Pniówku. Również 

trwają prace oświetlenia Wyspiańskiego, czyli prace projektowe na oświetlenie ulicy 

Wyspiańskiego w Golasowicach i Nad Młynką w Warszowicach. I tutaj mamy prace 

projektowe oraz wykonanie już oświetlenia ulicy Bocznej do ulicy Jastrzębskiej i ulicy 

Brzozowej w Pielgrzymowicach, również trwają prace projektowe. I 22 kwietnia 

podpisana została umowa na prace projektowe dotyczące doświetlenia przejść dla 

pieszych na terenie naszej gminy.  

W zakresie inwestycji drogowych, zadania budowlane, to mamy dalszy ciąg Rozbudowy 

ulicy Pieczarkowej oraz Budowa drogi gminnej równoległej do ulicy Polnej w Pawłowicach. 

Trwa dalej Przebudowa ulicy Jasnej w Pielgrzymowicach, a w zakresie współpracy z 

innymi zarządcami dróg, to 14 kwietnia odbyło się spotkanie z mieszkańcami sołectwa 

Pawłowice w zakresie Przebudowy drogi powiatowej ulicy Zjednoczenia od ulicy 

Wodzisławskiej  

do ulicy Przemysłowej. Tutaj chodziło o koncepcję przebudowy drogi. Nadal czekamy  

na informacje od generalnego wykonawcy o terminie rozpoczęcia robót na ulicy Orlej  

w sołectwie Pniówek i w Krzyżowicach. Nie mamy jeszcze informacji. Jeżeli tylko 

informacja będzie, będziemy oczywiście informować mieszkańców poprzez stronę 

internetową, czy też Facebooka. Przypomnę, że prace mają trwać 19 miesięcy. W 

zakresie inwestycji kubaturowych trwa nadal, już na ukończeniu, Budowa Domu 

Ludowego w Krzyżowicach. Zamontowanie windy w Domu Ludowym na Pniówku. Winda 

została zamontowana. Termin oddania zadania to jest 29 maja. Modernizacja ośrodka 

zdrowia przy ulicy Kruczej, tutaj też trwa realizacja tego zadania, zaplanowana jest do 

lipca. Modernizacja Przedszkola Publicznego w Warszowice, tam chodziło o montaż i 

dostawę dwóch kompletów klimatyzatorów. Zakup i montaż wyposażenia kuchennego w 

Publicznym Przedszkolu  

w Pielgrzymowicach. Również zabudowano kuchnię gazową, piec konwekcyjny, 

elektryczny. Także tutaj zadanie jest już rozliczone. W zakresie prac projektowych  

to podpisano umowy na wykonanie dokumentacji projektowej dla następujących zadań: 

Remont budynku publicznego w Modrzewiowym Ogrodzie, tutaj chodziło o zawilgocone 

ściany w piwnicach. Dalej mamy remont budynku Szkoły Podstawowej nr 2, tutaj też 

mieliśmy temat zawilgoconych ścian w piwnicach. I szkoła numer 1, termin opracowania 

remontu elewacji do 25 sierpnia. Tutaj też jest dokumentacja projektowa. W trakcie 

opracowania jest dokumentacja projektowa na remont elewacji Szkoły Podstawowej  

w Pielgrzymowicach. I została podpisana umowa na odnowienie elewacji z obróbkami 

blacharskimi, docieplenie stropu na Publicznym Przedszkolu w Pielgrzymowicach. Termin 

opracowania ma być wykonany do 25 maja. Otrzymaliśmy już dokumentację na remont 

elewacji i dachu budynku Ochotniczej Straży Pożarnej w Warszowicach. Trwa weryfikacja 

tej dokumentacji. W Gminnym Zespole Komunalnym bardzo dużo zadań jest 

zrealizowanych, macie Państwo w sprawozdaniu dołączone. Trudno, żeby tutaj przytoczyć 

te wszystkie zadania, ale tak de facto na każdym etapie wszędzie widać pracowników 

Gminnego Zespołu Komunalnego. Podobnie Wodociągi Pawłowickie szereg zadań 

realizują. W zakresie zamówień publicznych podpisano umowę na wykonanie 

dokumentacji projektowej na Przebudowę elewacji budynku socjalno-technicznego. 

Planowany termin zakończenia prac 30 sierpień. Dwukrotnie ogłoszono zapytanie 

ofertowe na zakup spalinowej motopompy o wysokim podnoszeniu. W obu 

postępowaniach wpłynęła jedna oferta na kwotę 225 tysięcy netto. Niestety ze względu 

na zbyt wysoki koszt, brak środków finansowych na sfinansowanie tego zamówienia, 

musieliśmy odstąpić, unieważniliśmy to postępowanie. Podobnie było w zapytaniu 

ofertowym na wykonanie dokumentacji projektowej dla Przebudowy oczyszczalni 

mechaniczno-biologicznej Pniówek - Krzyżowice. I tutaj to postępowanie ogłoszono 

ponownie. Termin składania ofert upływa 6 maja. Rozstrzygnięto natomiast zapytanie na 

Budowę sieci wodociągowej i kanalizacyjnej przy ulicy 3 maja w Pawłowicach. Planowany 

termin zakończenia zadania to 30 wrzesień. Ogłoszono również postępowanie na zakup 

kamery samobieżnej z pomiarem spadków  

do inspekcji rurociągów. W zakresie ochrony środowiska zostało złożone sprawozdanie  
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do Urzędu Marszałkowskiego z realizacji zadań z zakresu gospodarowania odpadami.  

I poziom recyklingu i przygotowania do ponownego użycia odpadów komunalnych 

osiągnięty w gminie wynosi 46,4, natomiast wymagany procent to był 45%, więc fajnie, 

bo udało nam się ten poziom uzyskać. W marcu i kwietniu w ramach kampanii Eko 

Pawłowice zrealizowaliśmy dalej akcję 'Sprzątamy naszą gminę', objęliśmy obszar 

sołectw, Warszowice, Krzyżowice, Pniówek, Pawłowice, Osiedle Pawłowice i 

Pielgrzymowice. Będziemy kontynuować tą akcję dalej jesienią. Do 321 właścicieli 

nieruchomości wysłaliśmy z Urzędu pisma informujące o pilnej konieczności podjęcia 

działań w celu likwidacji  

do końca bieżącego roku posiadanego pozaklasowego źródła ciepła. Zostały złożone 

również w okresie międzysesyjnym 4 wnioski o dotacje do przydomowych oczyszczalni 

ścieków, a w piątek 9 maja od 16 do 18 w Osiedlowym Domu Kultury odbędzie się 

kolejna akcja „Z szafy do szafy”, organizowana w ramach kampanii Eko Pawłowice. 

Serdecznie zapraszamy. W Referacie Promocji i Integracji trwa przygotowanie Strategii 

rozwoju gminy Pawłowice. W omawianym okresie międzysesyjnym mieliśmy dwa 

spotkania, warsztaty.  

13 kwietnia zorganizowane zostało we współpracy z naszymi jednostkami 

organizacyjnymi, z GZK, z Wodociągami Pawłowickimi, z GOKiem. Jarmark Wielkanocny 

po raz pierwszy  

w Centrum Multidyscyplinarnym. Jarmark był organizowany wspólnie ze 

Stowarzyszeniem Mieszkańców Osiedle Pawłowice „Inicjatywa”. W wydarzeniu 

uczestniczyło około  

30 wystawców. Urząd Marszałkowski wyraził nam zgodę na zorganizowanie w 

Pawłowicach tegorocznej edycji wręczenia nagród Karola Miarki. Uroczystość odbędzie się 

21 listopada w Centrum Kultury w Pawłowicach. Aktualnie trwają prace nad 

przygotowaniem budżetu  

i scenariusza tego wydarzenia. Trwają również prace nad przygotowaniem organizacji 

„Śląskiego Święta Karpia” zaplanowanego na 22 czerwca. W zakresie energetyki 

pracujemy nad etapem piątym i szóstym budowy instalacji fotowoltaicznych. Etap piąty 

obejmuje budowę parkingu zadaszonego na terenie działek Wodociągów Pawłowickich 

vis-a-vis Domu Ludowego w Krzyżowicach. Natomiast etap szósty to jest opracowanie 

koncepcji budowy następnych instalacji fotowoltaicznych na terenie gminy celem 

włączenia ich  

do Spółdzielni Energetycznej. Z tematem się spieszymy, gdyż do 4 lipca bieżącego roku 

jest termin składania wniosków, a chcemy zawnioskować o środki zewnętrzne. W 

zakresie spraw oświatowych 10 kwietnia odbył się konkurs na stanowisko Dyrektora 

Zespołu Szkół Ogólnokształcących, wyłoniony został kandydat na to stanowisko, 

dyrektorem został Pan Andrzej Wowra. Złożono również wniosek do programu „Posiłek w 

szkole i w domu”, moduł trzeci dotyczący remontu stołówki w Szkole Podstawowej w 

Pielgrzymowicach. Złożono również wniosek o dofinansowanie zakupu, wniosek o 

udzielenie dotacji na wyposażenie szkół w podręczniki, materiały edukacyjne, 

ćwiczeniowe na bieżący rok oraz otrzymaliśmy dofinansowanie projektu unijnego dla 

uczniów liceum ogólnokształcącego „Poznaj moc swoich możliwości”. W Ośrodku Pomocy 

Społecznej realizowany jest Projekt unijny Silver Club Gmina Pawłowice dla Rodziny oraz 

warsztaty w ramach szkoły dla rodziców  

i opiekunów. W ramach podjętej współpracy z Fundacją Przystanek Nadzieja z Żor 

odbywa się cykliczne wydawanie bezpłatnej żywności. Punkty spożywcze przeznaczone 

do rozdania są dostępne w każdy piątek około godziny 11.00. W najbliższy piątek nie 

odbędzie się ta wydawka, ze względu na to, że jest to długi weekend i tutaj proszono, 

żeby ogłosić, że nie będzie w najbliższy piątek wydawania żywności, ale w następny już 

ta żywność będzie wydawana. 15 kwietnia w Centrum Kultury zostało zorganizowane 

Śniadanie Wielkanocne skierowane dla osób starszych i samotnych z terenu gminy 

Pawłowice. W Gminnym Ośrodku Sportu w dniach 5-6 kwietnia odbył się konkurs tańca 

nowoczesnego School Dance. W zawodach wzięło udział ponad 4,5 tysiąca zawodników, 

natomiast 12 kwietnia odbył się Meeting Pływacki organizowany przez klub pływacki 

Aquatica. Udział wzięło blisko 500 zawodników. W Gminnym Ośrodku Sportu zostały 

zakupione kosiarki automatyczne przeznaczone do koszenia trawy na boisku trawiastym, 

między innymi w Warszowicach. Kosz takiej kosiarki to 30 tysięcy złotych. Trwają prace 

związane z przygotowaniem hali lodowiska do sezonu letniego. W okresie letnim na hali 
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będzie można grać w babingtona, unii hokej oraz jeździć na wrotkach, bądź rolkach. 

Gmina Biblioteka Publiczna zorganizowała szereg spotkań w klubach działających przy 

bibliotece, ale też odbyła się już XII edycja gminnego konkursu Ekodraka dla 

przedszkolaka i biblioteka zaprasza 11 maja na Piknik rodzinny, który odbędzie się przy 

Inhalatorium. Ponadto w Urzędzie Gminy odbył się dyżur pracownika ZUS-u. Ostatnio 

skorzystało z tego dyżuru aż 27 osób. I też mieliśmy dyżur pracownika szkód górniczych 

KWK Pniówek. I tutaj też dwie osoby przyszły, żeby się coś dopytać. 23 kwietnia został 

podpisany list intencyjny współpracy z Fundacją GASZO  

z Palowic. Dzięki temu porozumieniu, tej współpracy w przyszłym roku na terenie naszej 

gminy będzie realizowany wieloletni projekt dla kobiet z obszarów wiejskich. Ponadto 

trwają zadania związane z przygotowaniem do wyborów prezydenta zarządzonych  

na 18 maja. W Referacie Informatyki prowadzona jest weryfikacja kart usług, które są 

zamieszczone na platformie e-usług publicznych oraz został zamontowany w naszej 

windzie w Urzędzie Gminy zapowiadacz. Jest to spełnienie normy dostępności dla osób  

z niepełnosprawnościami. W sprawach kadrowych ogłosiliśmy nabór na stanowisko 

Podinspektora do Referatu Podatków i Opłat. Wpłynęło 12 ofert. Do drugiego etapu 

zostało zaproszonych 6 kandydatów. Jutro i po długim weekendzie będą prowadzone 

rozmowy  

z tymi kandydatami. W skrócie, dziękuję Państwu bardzo. 

Ad. 6 

PRZEWODNICZĄCA RADY GMINY BOGUSŁAWA PIETREK 

Dziękuję Pani Wójt. Proszę teraz Przewodniczących komisji stałych o informację  

z działalności międzysesyjnej jako pierwszą proszę Panią Karolinę Szymaniec-Mlicką 

Przewodniczącą Komisji Gospodarki i Mienia Komunalnego. 

PRZEWODNICZĄCA KOMISJI GOSPODARKI I MIENIA KOMUNALNEGO KAROLINA 

SZYMANIEC-MLICKA 

Dziękuję. W okresie międzysesyjnym Komisja Gospodarki i Mienia Komunalnego odbyła 

dwa posiedzenia w dniu 8 kwietnia oraz 15 kwietnia. Oba posiedzenia były połączone  

z Komisją Działalności Społecznej. W dniu 8 kwietnia rozmawialiśmy na temat programu 

Kolej+ , możliwości jego utrzymania i rozwinięcia połączeń kolejowych na przystanku 

Pawłowice Centrum oraz Warszowice. Opiniowaliśmy także projekt uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na podjęcie współpracy gminy Pawłowice ze Skarbem Państwa w 

zakresie montażu urządzenia rejestrującego w ciągu drogi wojewódzkiej numer 938  

w Golasowicach, czyli fotoradaru. Zaopiniowaliśmy także projekt uchwały w sprawie 

ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w ośrodkach wsparcia, 

mieszkaniach treningowych lub mieszkaniach wspomaganych. Rozmawialiśmy także nad 

problemem ewidencji miejscowości ulic i adresów w gminie Pawłowice i propozycjami 

nadania nazw dla dróg. Radnym zostały także przedstawione zasady zmiany nazewnictwa 

i oznakowania ulic. W dniu 15 Kwietnia tradycyjnie już opiniowaliśmy uchwały dotyczące 

budżetu gminy Pawłowice oraz wieloletniej prognozy finansowej na lata 2025-2028. 

Rozmawialiśmy także nad tematami inicjatywy lokalnej w gminie Pawłowice oraz stanu 

realizacji zadań z Funduszu Sołeckiego. Analizowaliśmy także wnioski z zebrań wiejskich 

przeprowadzonych w 2024 roku i tu radni otrzymali materiały, na jakim etapie jest 

realizacja poszczególnych wniosków. Radnym zostały także przedstawiona problematyka 

komunikacji lokalnej w gminie Pawłowice oraz komunikacji ponadlokalnej. Dziękuję. 

PRZEWODNICZĄCA RADY GMINY BOGUSŁAWA PIETREK 

Dziękuję. Proszę Pana Tomasza Żuchowskiego Przewodniczącego Komisji Działalności 

Społecznej. 

PRZEWODNICZĄCY KOMISJI DZIAŁALNOŚCI SPOŁECZNEJ TOMASZ ŻUCHOWSKI 

W okresie międzysesyjnym komisja odbyła również dwa posiedzenia, 8 i 15 kwietnia. 

Tematy nad którymi pracowaliśmy przedstawiła już Przewodnicząca Komisji Gospodarki  

i Mienia Komunalnego. Dziękuję. 

PRZEWODNICZĄCA RADY GMINY BOGUSŁAWA PIETREK 

Dziękuję. Proszę Pana Henryka Opackiego, Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej. 

PRZEWODNICZĄCY KOMISJI REWIZYJNEJ HENRYK OPACKI 
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Dziękuję. W okresie międzysesyjnym odbyły się dwa posiedzenia Komisji rewizyjnej  

w dniach 2 i 23 kwiecień 2025. W pierwszym terminie kontrola działalności Gminnego 

Centrum Usług Wspólnych oraz Referatu Oświaty i Zdrowia w zakresie wydatkowania 

środków finansowych przeznaczonych na oświatę z podziału na poszczególne placówki 

szkolne i przedszkolne w 2024 roku. W tym dowóz dzieci do szkół i placówek, świetlice 

szkolne, dotacje dla przedszkoli niepublicznych i żłobka, ujęcie wydatków w porównaniu  

do dwóch lat poprzednich oraz w drugiej części kontrola rozliczenia dotacji z urzędów 

gminnych, przychodów i kosztów Gminnego Ośrodka Sportu w 2024 roku, wydatki  

w porównaniu do dwóch lat poprzednich. Kontrola rozliczeń inwestycji, kontrola zasad 

funkcjonowania obiektów GOS. W terminie 23.04.2025 kontrola rozliczenia dotacji  

na działalność Gminnej Biblioteki Publicznej w 2024 roku. Wydatki w porównaniu do 

dwóch lat poprzednich oraz kontrola rozliczenia dotacji na działalność Gminnego Ośrodka 

Kultury w 2024 roku. Wydatki w porównaniu do dwóch lat poprzednich. Dziękuję. 

 

 

PRZEWODNICZĄCA RADY GMINY BOGUSŁAWA PIETREK 

Proszę Panią Helenę Wosińską, Przewodniczącą Komisji skarg, wniosków i petycji. 

 

PRZEWODNICZĄCA KOMISJI SKARG, WNIOSKÓW I PETYCJI HELENA WOSIŃSKA 

Dziękuję. Komisja skarg, wniosków i petycji w okresie międzysesyjnym nie odbyła 

żadnego spotkania. 

 

PRZEWODNICZĄCA RADY GMINY BOGUSŁAWA PIETREK 

Dziękuję przewodniczącym. Przystępujemy teraz do rozpatrzenia zasadniczych punktów 

dzisiejszej sesji. Materiały i projekty uchwał były omawiane na posiedzeniach Komisji 

Gospodarki i Mienia Komunalnego oraz Komisji Działalności Społecznej w dniach 8 i 15 

kwietnia 2025 roku. Projekty uchwał radni mają udostępnione na tabletach, a mieszkańcy 

mają je widoczne w BIP.  

 

Ad. 7 

W punkcie siódmym podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w wieloletniej prognozie 

finansowej gminy Pawłowice na lata 2025-2028. Projekt uchwały został pozytywnie 

zaopiniowany przez Komisję Gospodarki i Mienia Komunalnego dziesięcioma głosami za, 

Komisję Działalności Społecznej pięcioma głosami za. Czy ktoś z radnych chciałby zabrać 

głos w sprawie tej uchwały? Nie widzę, wobec tego proszę o przegłosowanie uchwały  

na tabletach. Dziękuję uchwała została przyjęta 14 głosami za.  

 

Uchwała nr XII/107/2025 w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej Gminy Pawłowice na lata 2025–2028 została podjęta 14 głosami za. 

Uchwała stanowi zał. nr 3 do protokołu. 

Wyniki imienne: 

ZA (14) Iwona Baron, Grzegorz Cyrulik, Dariusz Czakon, Krzysztof Gryckiewicz, Marek Krupka, Henryk 

Opacki, Bogusława Pietrek, Grzegorz Piliszek, Janusz Sojka, Karolina Szymaniec-Mlicka, Beata Wala, 

Kamil Wawrzyczek, Helena Wosińska, Tomasz Żuchowski 

NIEOBECNI (1) Damian Herman 

 

Ad. 8 

W punkcie ósmym podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały numer VIII/68/2024 

Rady Gminy Pawłowice z dnia 17 grudnia 2024 roku w sprawie uchwalenia budżetu 

gminy Pawłowice na rok 2025. Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez 

Komisję Gospodarki i Mienia Komunalnego dziesięcioma głosami za, Komisję Działalności 

Społecznej pięcioma głosami za. Czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w sprawie tej 

uchwały? Nie widzę. Proszę więc o przegłosowanie uchwały na tabletach.  

 

Uchwała nr XII/108/2025 w sprawie zmiany uchwały Nr VIII/68/2024 Rady 

Gminy Pawłowice w sprawie uchwalenia budżetu gminy Pawłowice na 2025 rok 

została podjęta 14 głosami za. Uchwała stanowi zał. nr 4 do protokołu. 

Wyniki imienne: 
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ZA (14) Iwona Baron, Grzegorz Cyrulik, Dariusz Czakon, Krzysztof Gryckiewicz, Marek Krupka, Henryk 

Opacki, Bogusława Pietrek, Grzegorz Piliszek, Janusz Sojka, Karolina Szymaniec-Mlicka, Beata Wala, 

Kamil Wawrzyczek, Helena Wosińska, Tomasz Żuchowski 

NIEOBECNI (1) Damian Herman 

 

Ad. 9 

W punkcie dziewiątym podjęcie uchwały w sprawie podjęcia współpracy gminy Pawłowice 

ze Skarbem Państwa w zakresie montażu urządzenia rejestrującego w ciągu drogi 

wojewódzkiej numer 938 w Golasowicach. Projekt uchwały został pozytywnie 

zaopiniowany przez Komisję Gospodarki i Mienia Komunalnego dziesięcioma głosami za, 

Komisję Działalności Społecznej pięcioma głosami za. Czy ktoś z radnych chce zabrać 

głos w sprawie tej uchwały? Nie widzę, proszę więc o przegłosowanie uchwały na 

tabletach.  

Uchwała nr XII/109/2025 w sprawie podjęcia współpracy Gminy Pawłowice ze 

Skarbem Państwa w zakresie montażu urządzenia rejestrującego w ciągu drogi 

wojewódzkiej nr 938 w Golasowicach. została podjęta 14 głosami za. Uchwała 

stanowi zał. nr 5 do protokołu. 

Wyniki imienne: 

ZA (14) Iwona Baron, Grzegorz Cyrulik, Dariusz Czakon, Krzysztof Gryckiewicz, Marek Krupka, Henryk 

Opacki, Bogusława Pietrek, Grzegorz Piliszek, Janusz Sojka, Karolina Szymaniec-Mlicka, Beata Wala, 

Kamil Wawrzyczek, Helena Wosińska, Tomasz Żuchowski 

NIEOBECNI (1) Damian Herman 

 

Ad. 10 

W punkcie dziesiątym podjęcie uchwały w sprawie ustalenia szczegółowych zasad 

ponoszenia odpłatności za pobyt w ośrodkach wsparcia w mieszkaniach treningowych lub 

wspomaganych. Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję 

Gospodarki i Mienia Komunalnego dziesięcioma głosami za, Komisję Działalności 

Społecznej pięcioma głosami za. Czy w sprawie tej uchwały ktoś z radnych chce zabrać 

głos? Nie widzę wobec tego proszę o przegłosowanie uchwały na tabletach.  

 

Uchwała nr XII/110/2025 w sprawie ustalenia szczegółowych zasad 

ponoszenia odpłatności za pobyt w ośrodkach wsparcia, mieszkaniach 

treningowych  

lub wspomaganych. została podjęta 14 głosami za. Uchwała stanowi zał. nr 6  

do protokołu. 

Wyniki imienne: 

ZA (14) Iwona Baron, Grzegorz Cyrulik, Dariusz Czakon, Krzysztof Gryckiewicz, Marek Krupka, Henryk 

Opacki, Bogusława Pietrek, Grzegorz Piliszek, Janusz Sojka, Karolina Szymaniec-Mlicka, Beata Wala, 

Kamil Wawrzyczek, Helena Wosińska, Tomasz Żuchowski 

NIEOBECNI (1) Damian Herman 

 

Ad. 11 

Przechodzimy do punktu 11 informacji Wójta i Przewodniczącej proszę Panią Wójt. 

 

WÓJT GMINY PAWŁOWICE JOANNA ŚMIEJA  

Szanowni Państwo radni, bardzo dziękuję za uchwalenie uchwał i zapraszam, tak jak 

wspominałam, 11 maja mamy piknik rodzinny przy inhalatorium, a później mamy święto 

gminy Pawłowice, czyli 24, 25 maj mamy Dni Pawłowic, dwa dni. Główne uroczystości 

odbędą się w sobotę, tak trochę tutaj zmieniamy. Ale już zapraszam od poniedziałku 

będziemy podawać już szczegóły obchodów Dni Pawłowic. Dziękuję. 

 

PRZEWODNICZĄCA RADY BOGUSŁAWA PIETREK 

Dziękuję Pani Wójt.  

 

Ad. 12 
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Przechodzimy do punktu dwunastego Wolne głosy i wnioski. Czy ktoś z radnych chce 

zabrać głos w tej sprawie? Nie widzę, wobec tego przechodzimy do punktu 13.  

 

Ad. 13 

Zakończenie obrad. Dziękuję wszystkim za uczestnictwo w dzisiejszej sesji i dwunastą 

sesję Rady Gminy uważam za zamkniętą.  


